
Legnica 09.10.2023.

Ryszard Kępa
Radny Rady Miejskiej Legnicy

Szanowny Pan
Tadeusz Krzakowski
Prezydent Miasta Legnicy

Proszę  o  informację  dot.  „PROGRAMU ŚRODOWISKOWEGO” dotyczącego  instalacji
fotowoltaicznej i roli legnickiego samorządu w tym programie w 2023 r.

W załączeniu ulotka dotycząca ww. Programu.

Z poważaniem

Ryszard Kępa




